

Welcome back parents, staff and students! I hope you enjoyed your summer. I'm excited for another great year here at Salina Intermediate School!! Together we can make a difference. We encourage all parents to be involved in the school, we have so many things to offer and we want you to take advantage and to be involved. One of our sources for parents is; (Parent Connect). We encourage all parents to sign-up; this will help you keep up with your child's progress throughout the school year. Another resource is me! Your Parent/Community Liaison, you can always come to school and together we can follow-up on your child's success, we can communicate with the teachers and make sure that your child is headed to the right path of education.

Here are some of the programs we have for parents:

- Open House
- Our Monthly Principal Meetings
- PTA Monthly Meetings
- Parent Teacher Conferences
- Parent Talk Classes
- Parent Connect Classes
- Educational workshops provided by Access, the Dearborn Police Department and LAHC
- Family Movie Nights
- Bingo for Books
- March is Reading Month
- Family Fun Educational Night

Here are some of the programs we have for the students:

- Student Council
- City Beautiful
- Green School
- 8th Grade Leadership
- Peer Mediation
- Spirit Club
- Safety Squad

- Chess
- Academic Games
- Parent Teachers and Students Association (PTSA)
- Science Fair
- Educational Assemblies

Sports:

- Boys Football
- Girls and boys Basketball
- Girls Volleyball
- Boys and girls swimming
- Boys and girls track

Music & Art

We have much more here at Salina Intermediate School! We also have our Salina PBIS which encourages students to do well in their behavior and academics; PBIS provides fun field trips throughout the year, movie nights, weekly raffle tickets for great prizes and much more!! We are looking forward for another successful year. For more information please call my office. (313) 827-6618

Sincerely,

Zenib Ali
Parent/Community Liaison

نرحب بالأهالي والموظفين والطلبة لهذا السنة الدراسية! آتمنى إنكم تمتعتم بالصيف. أنا سعيدة لهذا السنة المقبلة هنا في مدرسة سلاينا المتوسطة. مع بعض نحن قادرين أن نعمل التغيير. نحن نشجع جميع الأهالي بالإشتراك في المدرسة, عندنا الكثير من البرامج ونود أن تأخذ الفرصة وتكونوا مشتركين معنا. واحد من الموارد التي سوف تستفيدوا منها هي (مواصلة الأهالي عن طريقة الكمبيوتر) نحن نشجع جميع الآباء والأمهات على التسجيل بهذا البرنامج. هذا البرنامج سوف يساعدكم لرؤية مستوى درجات أطفالكم التعليمية على الكمبيوتر. عندنا طبعاً مواصلة الأهالي وهي أنا! أرحب فيكم وبحضورك على مكتبي ومع بعض سوف نتابع ونهتم بنجاح طفلك. مع بعض سوف نتواصل مع المعلمين وناكد بأن طفلك سوف يوصل إلى الطريقة الصحيحة في تعليمه الدراسية.

هنا بعض البرامج التي نقدمها للآباء والأمهات:

- البيت المفتوح لجميع أولياء الأمور
- إجتماعنا الشهرية مع المدير وأولياء الأمور
- إجتماع شهرياً مع جمعية الأهالي والموظفين
- مؤتمرات أولياء الأمور والمعلمين عن النتائج الدراسية
- فصول محاضرات للآباء والأمهات
- تدريب عن مواصلة الأهالي عن طريقة الكمبيوتر
- محاضرات تعليمية تقدم أكسس ومركز منظمة الشرطة
- نقدم أفلام عائلية
- مناسبة بنجو للكتب
- شهر مارس\آذار شهر القراءة, نقدم أنشطة مختلفة في هذا الشهر
- ليلة ممتعة تعليمية
- ليلة ثقافية
- فريق المواهب

هنا بعض البرامج التي نقدم للطلاب:

- مجلس الطلبة
- المدينة الجميلة
- المدرسة الخضراء
- فريق التوجيه لطلاب الثامن فقط
- فريق وساطة الزملاء
- نادي تشجيع الطلبة
- فرقة الأمان
- المنافسة في الشطرنج
- المنافسة في الرياضيات الأكاديمية
- جمعية الأهالي والمعلمين والطلبة
- معرض العلوم
- محاضرات تعليمية خاصة

الرياضة:

- كرة القدم الأمريكية للأولاد
- كرة السلة للبنات والأولاد
- كرة الطائرة للبنات
- مسابقة السباحة للبنات والأولاد
- مسابقة الركن للبنات والأولاد
- (طبعاً عندنا فريق البنات وفريق للأولاد)

برنامج الموسيقى والفنون

عندنا الكثير من البرامج هنا في سلاينا المتوسطة!! وأيضاً عندنا برنامج التدخلات الداعمة للسلوكات الإيجابية، هذا البرنامج تشجع الطلاب في سلوكهم وتعليمهم، هذا البرنامج تقدم الأنشطة المختلفة، مثل الرحلات طوال السنة الدراسية، مشاهدة الأفلام، جوائز كل أسبوع وأكثر! نحن نتطلع على سنة ناجحة إن شاء الله. للمعلومات أكثر الرجاء على اتصال هاتف مكتبي. (313)827-6618

بإخلاص،

زينب علي

المواصلة بين الأهالي والمدرسة

Salina Intermediate PTA Membership Form for 2015-2016

Welcome back Staff, Students, and Parents! We encourage everyone to join Salina's PTA. If you are interested in becoming a PTA member this year, the membership fee is \$10.00 per family for this school year. Please return the slip to Mrs. Ali or the PTA mailbox.
Thank you for your support!

Name _____ Parent\Staff

Student Name _____

Grade _____ Phone Number (____) _____ - _____

Please check all that may apply.

☐ I would like to pay \$10.00 and become a member of the PTA.

☐ I would like only to donate \$10.00 to the PTA.

.....
Please cut above and return with fee & thank you!

Dear Parents,

Welcome back to a new school year! I hope you all enjoyed a restful summer with your families. First I would like to thank you for electing me as your 2015-2016 president. I am honored and hope I am able to meet your expectations. Together we can work to make this year a successful one as in the past. Remember the PTA is a powerful voice for our children and you make a difference in their education. I am excited to embark on this new experience and am looking forward to meeting each of you in our upcoming meetings.

Sincerely,

Hanan Hussein
Salina Intermediate PTA President

عضوا جمعية الاهالي والموظفين فى مدرسة سلاينا المتوسطة عام 2015-2016-

نرحب برجوع الموظفين والطلبة والاهالي. نحن نشجع بالجميع على الإنضمام إلى جمعية الاهالي.
إذا أنتم تريدون ان تشتركوا معنا هذه السنة, سيكون تكليف العضوا عشر دولار لكل عائله لهذا
السنة الدراسية. الرجاء برجوع الإستمارة إلى مكتب المدرسة.
شكراً على دعمكم معنا!
الأسم _____ الأب/الأم/الموظف _____

اسم الطالب _____ مرحلة الفصل _____ رقم الهاتف () _____ -

أنا أود ان اطوع بعشرة دولار وأشترك في عضوا المدرسة.

- أنا أود ان اطوع فقط بعشرة دولار.

الرجاء القمع من قوتى ورجع الإستمارة بالمهارة! شكراً

أعزائي الاهالي,

أهلاً وسهلاً إلى العام الدراسي الجديد! أتمنى إنكم تمتعتوا بالنهاية الصيف مع عائلاتكم! أولاً أود أشكركم
على إنتخابي لأكون رئيسة اللجنة لهذه السنة الدراسية. يشرفني وأتمنى أني قادرة أحسن توقعاتكم. مع
بعض نحن سوف نتعامل لنجاح هذا السنة مثل السنة الماضية. تذكر لجنة الاهالي هي صوت قوية لأطفالنا
لنعمل التغيير في تعليمهم الخاص. أنا سعيدة على هذه الخبرة الجديدة وأنا منتظرة لقاء كل واحد منكم في
إجتماعاتنا المقبلة.

بإخلاص,

حنان حسين

رئيسة لجنة الاهالي والمدرسين في سلاينا المتوسطة

Salina Intermediate Parent Teacher Association

Here are some of the things that the PTA supports the school throughout the years

- Snacks for parents during Open House
- Holiday goody bags for all students
- Family Movie Nights
- Bake Sales
- Recognizing staff members
- Luncheon and homemade breakfast for teachers on Appreciation Week
- Donated toys to children hospital
- Popcorn for students during a reading competition
- Prizes for students during PTA reflections competition
- Pizza party for reading and door decoration competition for March reading month
- Prizes during Bingo for Books
- Provided fruits or snacks during guests visits
- Snack and water for Cross Country Meet
- Hosted Family Roller Skating Night
- Flowers for Mother's day
- Coordinated a Book Fair
- Provided a bus to Cedar Point for middle school PBIS Reward
- Purchased a trophy and the banner for the girls volleyball team
- Purchased a \$100.00 gift basket for Founders Day plus tickets for guests
- Purchasing trophy's for the Spelling Bee Contest
- Providing cake and juice to all 3rd graders during the orientation
- Provided cake and drinks for all the 8th graders with their family and friends for right after the ceremony

All PTA members volunteers on their own time!

With your help we will continue with these activities and more for this year. We thank all parents, staff members and students for their time. Without you we won't have a PTA. To be involved please come to the main office and ask for Mrs. Ali. There is a \$10.00 fee to be a PTA member or just to donate and support our school; checks can be made to Salina Intermediate PTA.

Thank you again for your support!

جمعية الأهالي والموظفين والطلبة لمدرسة سلاينا المتوسطة

هؤلاء بعض الأنشطة التي تقدم جمعية الأهالي والموظفين

1. تقديم الماء والمرطبات وقت البيت المفتوح في المدرسة للأهالي
2. حلاوى لجميع الطلاب لمناسبة العيد
3. تقديم الغداء للموظفين مناسبة العطلة
4. التطوع من الألعاب لمستشفى الأطفال
5. أفلام للعائلات
6. بيع الحلوى كل أربعاء لدخل المساري التي نستخدمها للأطفال
7. تكريم بعض الموظفين وتطوع هدية بمائة دولار لمناسبة الإحتفال
8. تنافس الرسم وإعطاء هدايا ومشاهدة الفلم مع المشروب والمرطبات للأشخاص الذين أشتروا هدايا وأنشطة في شهر القراءة
9. إعطاء بيتزة للفصول الذين فازوا في مسابقة زينة باب الفصول في شهر القراءة
10. حفلة بيتزة ومرطبات لجميع طلاب الثامن على فوزهم في مسابقة القراءة
11. إعطاء آبياد للفائز في نشاط يوم بنجوا للكتب
12. تقديم الفواكه عندما أتى مشرف المدارس الرسمية

هؤلاء الأعضاء يعطوا وقتهم مجاناً

بمساعدتكم سوف نقدم هؤلاء الأنشطة وأكثر لهذا السنة الدراسية. نحن نشكر جميع الأهالي والموظفين والطلبة الذين يعطوا وقتهم لمساعدة الجمعية من غيركم لن تكون جمعية. للإشتراك الرجى الحضور على مكتب المدرسة واطلب السيدة. زينب علي. عضوا الجمعية عشر دولار فقط لكل عائلة لهذا السنة الدراسي. شكراً لدعمكم
